

I Am His and He Is Mine

... Yea, I have loved you with an everlasting love;
with loving kindness have I drawn thee.

George Robinson

— Jeremiah 31:3

EVERLASTING LOVE
James Mountain

1 從 互 古 主 已 愛 我， 蒙 恩 後 我 才 領 悟，
2 仰 視 天 空 色 清 藍， 青 翠 綠 草 鋪 大 地，
3 前 有 罪 使 我 心 驚， 今 誰 在 能 後 綠 主 裡 享 安 息，
4 我 屬 主， 永 遠 屬 主， 誰 能 使 我 離 開 主？

1 Loved with ev - er - last - ing love, Led by grace that love to know -
2 Heaven a - bove is soft - er blue, Earth a - round is sweet - er green;
3 Things that once were wild a - larms Can - not now dis - turb my rest;
4 His for - ev - er, on - ly His - Who the Lord and me shall part?

1 聖 靈 降 下 教 導 我， 使 我 更 多 認 識 主；
2 各 色 花 開 滿 庭 園， 小 鳥 清 歌 曠 心 怡；
3 在 主 懷 中 極 平 靜， 主 勝 清 臂 將 我 護 庇；
4 主 賜 我 何 等 的 福， 我 願 更 愛 我 的 主！

1 Spir - it breath - ing from a - bove, Thou hast taught me it is so!
2 Some - thing lives in ev - ery hue Christ - less eyes have nev - er seen!
3 Closed in ev - er - last - ing arms, Pil - lowed on the lov - ing breast!
4 Ah, with what a rest of bliss Christ can fill the lov - ing heart!

1 我 今 有 完 全 平 安， 享 受 主 同 在 喜 樂，
2 上 主 有 奇 妙 的 創 造， 何 等 希 奇 何 等 多，
3 願 在 此 永 享 這 福， 不 再 憂 慮 與 疑 惑，
4 天 與 地 終 必 消 失， 日 月 光 輝 時 不 多，

1 O this full and per - fect peace From His pres - ence all di - vine -
2 Birds in song His glo - ries show, Flow'rs with deep - er beau - ties shine,
3 O to lie for - ev - er here, Doubt and care and self re - sign,
4 Heav'n and earth may fade and flee, First - born light in gloom de - cline,

1 主愛我直到永遠，我屬主，主也屬我；我。
 2 我因識主才知，我屬主，主也屬我；我。
 3 主對我微聲叮嚀，我屬主，主也屬我；我。
 4 主與我將合為一，我屬主，主也屬我；我。

1 In a love which can-not cease, I am His and He is mine; mine.
 2 Since I know, as now I know, I am His and He is mine; mine.
 3 While He whis-pers in my ear- I am His and He is mine; mine.
 4 But while God and I shall be, I am His and He is mine; mine.

神在你心裡作工 God Is at Work Within You

399

For it is God who worketh in you. . . — Philippians 2:13

TOPEKA
 Fred Bock

Philippians 2:13

Unison

神在你心裡作工，深願你能向祂順從，尊祂
 God is at work with-in you, help-ing you want to o-bey Him, And then

旨意行，討祂喜悅，尊祂旨意行，討祂的喜悅。
 help-ing you do what He wants, help-ing you do what He wants you to do.